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VOORTGANGSLIJST TOEZEGGINGEN 

Cyclus:    Raadsvergadering  06.06.2019   

Bijgewerkt t/m:  Commissie Ruimte 16.05.2019 

      

 = Commissie Ruimte 

 = Commissie Bestuur & Samenleving 

 
GERELATEERD AAN COMMISSIE RUIMTE 
 

Kredietvoorstel aanschaf nieuwe huurwoonwagen Driesedam 22 

Gezamenlijke 
commissie 
05.09.2013 
 
Portefeuillehouder: 
Wethouder 
Pennings 

Toezegging 

PvdA-GroenLinks vraagt naar de stand van zaken verhuurderspositie Woonwijze Olmenlaan. 

Stand van zaken 

26.05.2016 
Olmenlaan gaat pas van start na uitvoering Driesedam, dat wordt volgend jaar (2017) 
 
13.04.2017 
Dit onderwerp komt richting eind 2017 aan de orde. 
 
30.11.2017 
Voor de Olmenlaan zal dezelfde basisafspraak met Woonwijze gelden als bij de Driesedam. Verwachting is dat Olmenlaan eind volgend jaar gereed is. (eind 2018). 
 
29.11.2018 
Als Driesedam klaar is, komt Olmenlaan. De wethouder (Van de Ven vanwege afwezigheid Pennings) verwacht meer informatie voor de raad er na, dus op 1 juni 2019. 
 

Rouwcentrum op terrein Reinier van Arkel (rondvraag) 

Gezamenlijke 
commissie 
21.09.2017 
 
Portefeuillehouder: 
Wethouder 
Pennings 

Toezegging 

GB wil weten hoe de afspraken zijn gemaakt ten aanzien van het autoverkeer dat een rouwcentrum op het terrein van Reinier van Arkel met zich meebrengt. Wethouder Pennings zegt dat 
nadrukkelijk is gekeken hoe het autoverkeer op een verantwoorde, veilige manier kan worden afgewikkeld. De raad wordt geïnformeerd over de verdere uitwerking. 

Stand van zaken 
28.09.2017 
Zie beantwoording op toezeggingen gezamenlijke commissie 21.09.2017: 
Bij de voorbereiding van het bestemmingsplan wordt dit punt nader uitgewerkt. Het gaat dan niet alleen om het parkeren, maar ook om het aantal autobewegingen van- en naar het rouwcentrum en de vraag welke 
ontsluitingsroute het meest passend is. Over de uitwerking van het plan zijn geen afspraken gemaakt. Het plan voor een rouwcentrum bevindt zich in de initiatieffase. Een concept van het bestemmingsplan is nog niet 
beschikbaar. De hieraan gekoppelde verkeersonderzoeken moeten nog worden uitgevoerd. 

24.05.2018 
Er is nog steeds interesse om een rouwcentrum te ontwikkelen. De plannen moeten nog vorm krijgen. 

14.06.2018 
Er zijn nog geen concrete plannen bekend voor het Rouwcentrum Reinier van Arkel. Naar verwachting: zal de raad voor 1 oktober 2018 geïnformeerd worden. 
 
27.09.2018 

 = onderwerp verdwijnt na behandeling van voortgangslijst  
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De wethouder kan de raad nog niet verder informeren over de concrete plannen. Hij verwacht de raad eind november 2018 verder te kunnen informeren. 
 
29.11.2018 
Vanwege afwezigheid wethouder Pennings volgt een schriftelijke toelichting over de voortgang.  
 
13.12.2018 
Zie beantwoording op toezeggingen gezamenlijke commissie 29.11.2018: 
De initiatiefnemer heeft voor de ontwikkeling van een rouwcentrum een stedenbouwkundig adviseur ingeschakeld. Van deze adviseur is een concept-bestemmingsplan ontvangen, dat uiteindelijk de bouw van een crematorium op 
zorgpark Voorburg juridisch planologisch maakt. Over dit concept-bestemmingsplan is contact geweest met de adviseur. Uit dit overleg kwam naar voren, dat de start procedure van het bestemmingsplan nog ongewis is. Zodra 
hier meer over bekend is, wordt contact met ons opgenomen. 
 
04.04.2019 
Volgende week staat een afspraak gepland met de initiatiefnemer. Dan wordt de gemeente bijgepraat. De wethouder komt hierop terug tijdens de Commissie Ruimte van 16 mei.  
 
16.05.2019 
De initiatiefnemer en de exploitant zijn er nog niet helemaal uit met elkaar. Daarnaast is de gemeente nog in gesprek met Reinier van Arkel over hoe we omgaan met het terrein van Reinier van 
Arkel. Daarom is er meer tijd nodig voordat men verder kan met het rouwcentrum.  
 

Woningbouwprogramma  

Raadsvergadering 
14.12.2017 
 
 
Portefeuillehouder: 
Wethouder 
Pennings 

Toezegging 

SP vraagt duidelijkheid over de uitvoering van het Woningbouwprogramma 2016. 
Wethouder Pennings zegt dat in de Brabantse Agenda Wonen op een nieuwe wijze wordt omgegaan met de woningbouwprogrammering. Het college zal medio 2018 terugkomen bij de raad 
over het meenemen van de raden bij de woningbouwprogrammering en de nieuwe agenda Wonen. 

Stand van zaken 

14.06.2018 
De agenda wonen is onderdeel van de reguliere agenda van de regiobijeenkomsten. Eind 3e kwartaal volgt  een terugkoppeling uit de regionale bijeenkomst richting de raad. 
 
04.10.2018  
Voorjaar 2019 zou er een stuk komen. Er is vertraging opgelopen, 10 oktober is er een bijeenkomst. Er komt een Rib met de gevolgen van deze vertraging. 
 
25.10.2018 
De Raad ontvangt voor 15 november 2018 een raadsinformatiebrief over de consequenties van de vertraging van het woningbouwprogramma. 
 
27.11.2018 
Rib verstuurd over woningbouwprogramma. De raad krijgt in het tweede kwartaal van 2019 een geactualiseerd 
Woningbouwprogramma ter vaststelling. Tegelijk met het woningbouwprogramma informeert de wethouder over de uitkomsten van het - in 2019 te voeren- regionaal overleg. Meteen na 
vaststelling van de notitie "Wonen in Regionaal Perspectief " door het college, wordt deze aan de Raad (ter informatie) aangeboden.  
 
24.01.2019 
In het 2e kwartaal volgt een update van de woningbouwprognose(alle te verwachten plannen met het aantal, de verdeling en soort woningen), waar de raad een oordeel over kan vellen zegt 
burgemeester Van de Mortel toe (i.v.m. afwezigheid van wethouder Pennings).  
 
16.05.2019 
Woningbouwprogramma is behandeld in de commissie Ruimte van 16 mei. In dit raadsvoorstel is bovenstaande toezegging meegenomen. Toezegging kan van de lijst. 

Bestemmingsplan Vughterstede, locatie Merpatistraat 

Raadsvergadering 
14.12.2017 

Toezegging 

De wethouder zal de raad medio 2018 informeren over hoe de honderd woningen (binnen de Visie Theresiapark) een plekje krijgen in de Brabantse Agenda Wonen. 
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Portefeuillehouder: 
Wethouder 
Pennings 

Stand van zaken 
08.02.2018 
In februari 2018 moet er een plan van aanpak voor het regionaal perspectief op bouwen en wonen liggen. Dit kan ter kennisname naar de raad. 
In juni 2018 moet het regionaal perspectief in concept gereed zijn. Op basis hiervan kan in het derde en vierde kwartaal met de raad van gedachten worden gewisseld over wat dit voor Vught 
betekent.  
In december 2018 moet het perspectief definitief zijn. Vervolgens kan (in samenhang met het uitvoeringsprogramma grondbedrijf) het Vughtse woningbouwprogramma worden herijkt. Het 
geheel kan dan in het voorjaar van 2019 door de raad worden vastgesteld. 
24.01.2019 
Er volgt schriftelijk antwoord op de vraag op de stand van zaken (is het perspectief definitief) en of de herijking van het woningbouwprogramma in het tweede kwartaal door de raad 
vastgesteld kan worden (i.v.m. afwezigheid wethouder Pennings toegezegd door burgemeester Van de Mortel). 
 
Antwoord 01.02.2019 
Er is een koppeling tussen voorgenoemd bestemmingsplan en de toekomstige ontwikkeling door BPD van 100 woningen op Theresiaveld /zusters . In de Raad van 6 juni 2019 zal een geactualiseerd woningbouwprogramma 
2019-2028 aan uw Raad worden aangeboden, waar dit project ook onderdeel vanuit maakt. 
 
16.05.2019 
Woningbouwprogramma is behandeld in de commissie Ruimte van 16 mei. In dit raadsvoorstel is bovenstaande toezegging meegenomen. Toezegging kan van de lijst. 

Aanvraag bijdrage turborotonde Postweg 

Commissie Ruimte 
27.09.2018 
 
Wethouder Van de 
Ven 

Toezegging  
Namens de colleges van Vught en Den Bosch is een brief gestuurd aan de Provincie met  het verzoek tot uitstel m.b.t. de subsidie. Hierop is nog geen reactie ontvangen. Wethouder van de 
Ven zegt toe de raad te informeren zodra hierover meer bekend is. 
 

Stand van zaken 
25.10.2018 
Er is nog geen formele reactie op het verzoek van de beide gemeenten ontvangen. De afspraak met de Gedeputeerde is verzet. Samen met de wethouder van de gemeente Den Bosch heeft de 
wethouder op locatie een bezoek gebracht om de alternatieven uit de motie te bezien. Hij komt hierop terug bij de raad op een later moment. 
 
24.01.2019/31.01.2019 
De subsidie van het Rijk wordt niet verlengd. Met de gemeente Den Bosch wordt bekeken of de optimalisatie (binnen de door de raad vastgestelde kaders) in een keer gerealiseerd kan worden  
Naar verwachting ontvangt de raad voor het eind van het 1e kwartaal 2019 een update. 
 
04.04.2019 
Wethouder geeft aan dat de gemeente samen met ’s-Hertogenbosch een plan voor twee bruggen aan het ontwikkelen is. Voor het zomerreces komt de wethouder terug naar de raad. 
 
17.05.2019 
Raadsvoorstel ontvangen met daarin de twee bruggen en turborotonde. Toezegging kan van de lijst. 

Burgerparticipatie (bij programmabegroting 2019) 

Raadsvergadering 

8.11.2018 
 
Wethouder Van 
de Ven 

Toezegging 
Wethouder Van de Ven zegt toe – naar aanleiding van de vraag over burgerparticipatie/iedereen die ergens in geïnteresseerd is, kan weten wanneer er ergens een inspraakavond wordt 
gehouden- hiervoor te gaan zorgen. 

Stand van zaken 
24.01.2019 
Komt hierover terug bij de raad in het eerste kwartaal 2019. 
 
04.04.2019 
Er is overleg geweest in het college. De wethouder komt later terug naar de raad om ook het proces rondom CPO mee te nemen. De wethouder verwacht voor 1 mei een Rib naar de raad te 
sturen. 
 
14.05.2019 
In de raadsinformatiebrief “Burgerparticipatie” van 14 mei 2019 wordt ingegaan op de afspraken over burgerparticipatie en de uitvoering en verantwoordelijkheden hierbij. Bijzondere nadruk 
komt te liggen op 2 ruimtelijke projecten; waarvan 1 de regionale energiestrategie is. Het andere project wordt nog geselecteerd.  
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Zwaluw V.F.C. 

Commissie Ruimte 
29.11.2018 
 
Wethouder van de 
Ven 

Toezegging 
Wethouder van de Ven zegt toe dat er samen met Zwaluw V.F.C. gekeken wordt naar een voorstel. De wethouder verwacht begin 2019 een voorstel naar de raad te sturen. 

Stand van zaken 
06.12.2018 
Wethouder van de Ven heeft een uitstekend gesprek gehad met het bestuur over de nieuwbouw. Ook het bestuur is blij met de nieuwbouwplannen i.p.v. renovatie. Begin 2019 volgt een 
raadsvoorstel. 
 
 
14.03.2019 
Raadsvoorstel staat onder voorbehoud gepland voor de raadsvergadering van 6 juni 2019.  
 
28.03.2019 
Wethouder van de Ven heeft een gesprek gehad met het bestuur van Zwaluw V.F.C. en heeft een aanbod gedaan over de nieuwbouw met de intentie om voor de zomer tot een definitief 
akkoord te komen. De vereniging is positief hierover. Het aanbod betreft in hoofdlijnen nieuwe kleedkamervoorzieningen. Ook is het college in gesprek over het onderhoud en dagelijks 
beheer. Gekeken wordt of de club hier op eigen gelegenheid ook middelen voor vrij kan maken. 

Actievere communicatie afval  

Commissie Ruimte 
29.11.2018 
 
Wethouder van de 
Ven  

Toezegging 
Wethouder geeft aan dat hij aanbeveling over actievere communicatie over wat wel of niet in containers mag meeneemt. Komt daar in Commissie Bestuur en Samenleving van 6 december 2012 
op terug 

Stand van zaken 
06.12.2018 
De wethouder zegt nogmaals toe om actiever te communiceren naar inwoners over hoe de afvalstromen te scheiden. De suggesties vanuit de commissie B&S worden hierbij meegenomen. 
 
24.01.2019 
De nodige acties zijn in behandeling (o.a. over de afvalstromen) De suggestie om breder te communiceren met een sticker, wordt verder ontwikkeld. Voor 1 maart 2019 worden de acties 
zichtbaar voor de raad. 
 
04.04.2019 
Er verschijnen berichten in het Klaverblad. De stickers geven een financieel probleem. Dat kost 50.000 euro. De gemeente zoekt naar een goedkopere oplossing. Dat onderdeel wordt nog 
onderzocht. (Komt terug bij de voortgangslijst tijdens de Commissie Ruimte van 16 mei). 
 
16.05.2019 
De wethouder geeft aan dat er bij de stickers iets van de prijs af gaat, maar dat de gemeente toch af ziet van het idee. Op termijn moet de gemeente ook de bakken vervangen. Dat lijkt een goed 
moment om er iets aan te doen. Dit jaar volgt ook een gesprek over afval. De andere punten van de toezegging zijn verwerkt. Hiermee kan de toezegging van de lijst. 
 

Ontwikkeling Centrumplan Oost 

Gezamenlijke 
commissie 
24.01.2019 
 
Burgemeester Van 
de Mortel 

Toezegging 
Burgemeester Van de Mortel zegt toe om met de inwoners (en andere bewoners) in gesprek te gaan over de uitwerking van het plan en terug te blikken wat daarin te leren is voor andere 
trajecten richting de toekomst. 

Stand van zaken 
 
04.04.2019 (Commissie Ruimte, Wethouder van de Ven) (Zie ook toezegging burgerparticipatie) 
Er is overleg geweest in het college. De wethouder komt later terug naar de raad om ook het proces rondom CPO mee te nemen. De wethouder verwacht voor 1 mei een Rib naar de raad te 
sturen. 
 
14.05.2019 
In de raadsinformatiebrief “Burgerparticipatie” van 14 mei 2019 wordt ingegaan op de afspraken over burgerparticipatie en de uitvoering en verantwoordelijkheden hierbij. Bijzondere nadruk 
komt te liggen op 2 ruimtelijke projecten; waarvan 1 de regionale energiestrategie is. Het andere project wordt nog geselecteerd. 
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Procedure vaststellen beeldkwaliteitsplan “de Hagen, deelgebied fase 1, Isabellaveld” 

Gezamenlijke 
commissie 
24.01.2019 
 
Wethouder 
Pennings 

Toezegging 
Wethouder Pennings: technisch is er ruimte om het plan te versnellen. Dit is echter ook afhankelijk van ontwikkelingen bij het spoor (afspraken ruimte voor Prorail). De wethouder gaat na of 
een technische versnelling mogelijk is en komt hierover terug bij de raad. 

Stand van zaken 
14.02.2019 
Technisch is het mogelijk om iets verder te bouwen.  Er is rekening te houden het tracébesluit spoor. In juni 2019 wordt dit bij de bespreking meerjarenplanning woningbouwprogramma 
meegenomen. 
 
16.05.2019 
De wethouder geeft aan dat er veel onduidelijk is wat PHS nodig heeft. Het college wil niet op de zaken vooruit lopen en daarom de bouw niet versnellen. De toezegging kan van de lijst.  

Openbaar gehandicaptentoilet Centrumplan Oost 

Commissie Ruimte 
14.02.2019 
 
Wethouder 
Pennings 

Toezegging 
Als onderdeel van uitwerking van het plan zal in de besprekingen de suggestie van de werkgroep toegankelijkheid - om een voor iedereen openbaar toegankelijk gehandicaptentoilet buiten 
kantoortijden te realiseren - meegenomen worden. Voor 1 mei 2019 volgt een terugkoppeling of dit kansrijk is. 

Stand van zaken 
 
16.05.2019 
Reactie van de wethouder: Het is een wens van de raad en college om in het centrum een toilet te bieden. De wens is op papier gezet bij Bouwaccent. Het komt terug in de reguliere overleggen 
met Bouwaccent. In november volgt een update. 
 

Bestuurlijke besluitvorming VKA+ 

Gemeenteraad 
28.02.2019 
 
Wethouder van 
Woesik 
 

Toezegging 
Wethouder van Woesik zegt toe om te bekijken hoe iets concreets kan worden gedaan aan wat in het dictum van M2 wordt gevraagd en om hierover terug te koppelen. 

Stand van zaken 
 
10.04.2019 
Op 7 maart heeft met de bewoners van de Kruishoeveweg en omgeving een informatieavond plaatsgevonden. De bewoners zijn geïnformeerd over de Reconstructie N65 en hen is gevraagd 
om samen de mogelijkheden voor een oversteek (brug) over de N65 voor landbouw- en langzaam verkeer te onderzoeken. Er zijn vier varianten voor deze brug besproken. Bewoners hebben 
deze varianten op zaterdag 9 maart onderling besproken. Op dinsdag 12 maart is met een afvaardiging de bewoners/ bedrijven gesproken. Vervolgens is gesproken met de 
vertegenwoordiger van Brabants Landschap en met een direct belanghebbende. Met de interne werkgroep “Ontwerp en inpassing” zijn de varianten besproken en wordt op dit moment 
gekeken naar een inpassing die beter aansluit bij het landschap. We gaan daarbij nog steeds uit van een brug over de N65 voor landbouw- langzaam en personenautoverkeer. 
 
16.05.2019 
Er zijn verschillende gesprekken geweest ook met de buurt. Via een Rib volgen de resultaten en de keuze.  
 

Toezegging 
Wethouder van Woesik zegt toe in mei een informatieavond te organiseren voor bewoners. 

Stand van zaken 
 
10.04.2019 
De informatieavond wordt na de besluitvorming door het college over het ontwerp bestemmingsplan Reconstructie N65 georganiseerd. Naar verwachting is dit eind mei/ begin juni. 

Mededeling vanuit het college – Snelfietsroute N65 

Commissie Ruimte 
04.04.2019 
 
Wethouder van 
Woesik 

Toezegging 
Wethouder van Woesik zegt toe de indeling van de snelfietsroute naar de raad te sturen zodra de provincie deze beschikbaar stelt. (Bespreken bij toezeggingenlijst commissie Ruimte 16 mei) 

Stand van zaken 
 
16.05.2019 
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Reactie wethouder: De route is nog niet definitief. De route verloopt via De Bréautélaan naar Tilburg. De verdere invulling volgt in overleg met betrokken partijen. Een gedeelte binnen Vught 
ligt nog niet vast. In week 21 volgt een kaartje met daarop de route die al bekend is.  
 

Lijst ingekomen stukken - Notitie weigering WOB-verzoek landgoed Roucouleur 

Raadsvergadering 
11.04.2019 
 
Wethouder 
Pennings 

Toezegging 
Wethouder Pennings zegt toe de informatie zoals in het WOB-verzoek aangegeven te verstrekken aan de betrokkenen.  

Stand van zaken 
 

Voortgangslijst – Vraag over Terras Oud Zuid 

Commissie Ruimte 
17.05.2019 
 
Burgemeester Van 
de Mortel 

Toezegging 
Gemeentebelangen geeft aan dat de eerder gestelde vraag waarschijnlijk niet duidelijk was en stelt de vraag opnieuw: is een uitbreiding mogelijk voor het terras bij Café Oud Zuid (tijdelijk of 
niet) omdat de buren daar geen problemen mee hebben. Een tijdelijke ontheffing en uitbreiding zou dan mogelijk moeten zijn. 

Stand van zaken 
16.05.2019 
Wethouder Van de Ven geeft bij afwezigheid van burgemeester Van de Mortel aan dat de vraag schriftelijk wordt beantwoord. 

6.1 Woningbouwprogramma – Ontwikkeling omgeving Reinier van Arkel 

Raadsvergadering 
16.05.2019 
 
Wethouder 
Pennings 

Toezegging 
Wethouder Pennings geeft aan dat de gemeente in juli met Reinier van Arkel om tafel gaat voor een overeenkomst over dat gebied. Dan wordt er gekeken naar de wensen en mogelijkheden. De 
wethouder zegt toe dat dan ook met de raad gekeken kan worden naar het gebied. 

Stand van zaken 
 

6.1 Woningbouwprogramma – Ideeën van PvdA-GL 

Raadsvergadering 
16.05.2019 
 
Wethouder 
Pennings 

Toezegging 
Wethouder Pennings geeft aan dat hij wil kijken naar de voorstellen van PvdA-GL. De wethouder vraagt aan PvdA-GL om deze voorstellen op papier te zetten zodat hij deze kan 
beantwoorden voor de raadsvergadering van 6 juni. 

Stand van zaken 
17.05.2019 
PvdA-GL stuurt voorstellen naar de wethouder.  

Rondvraag – Ontmoedigen glyfosaat in pachtbeleid 

Raadsvergadering 
16.05.2019 
 
Wethouder Van de 
Ven 

Toezegging 
D66 vraagt of de gemeente glyfosaat kan ontmoedigen in het pachtbeleid. De wethouder zegt toe hiernaar te kijken en in week 21 of 22 een antwoord te sturen. 

Stand van zaken 
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GERELATEERD AAN COMMISSIE BESTUUR EN SAMENLEVING 
 

Jaarcijfers Stichting ontmoeting DePetrus 

Commissie B&S 
6.12.2018 
Burgemeester 

Toezegging 

De burgemeester zegt toe de laatste stand van zaken van de doorgang van de Petrus na te gaan in de organisatie 

Stand van zaken 
24.01.2019 
De raad wordt schriftelijke geïnformeerd door wethouder Pennings. 
 
21.02.2019 
Wethouder van de Ven: De doorgang is eigendom van de parochie. Er zijn gesprekken gevoerd om de doorgang te kopen of huren. Dat is niet gelukt. Het is inmiddels verhuurd en daardoor is 
een doorgang de komende jaren niet mogelijk. We hebben waarschijnlijk geen harde juridische grond om geld terug te krijgen. Er is waarschijnlijk geen harde koppeling tussen de doorgang en de 
subsidie. De wethouder gaat in gesprek met met DePetrus BV om te kijken of de gemeente een gedeelte van de subsidie terug krijgen. 
 
28.03.2019 
De raad ontvangt uiterlijk 11 april 2019 een raadsinformatiebrief 
 
16.04.2019 
Rib ontvangen. Toezegging kan van de lijst. 

Integraal veiligheidsbeleid 2019-2022 (1) 

Commissie B&S 
6.12.2018 
Burgemeester 

Toezegging 

De burgemeester zegt toe zodra meer bekend is over de manier waarop de veiligheid bij inwoners gemeten wordt, de raad wordt geïnformeerd.  

Stand van zaken 
24.01.2019 
De raad wordt over de nieuwe manier van meten van de veiligheid geïnformeerd. De burgemeester komt daar in de volgende vergadering op terug. 
 
21.02.2019 
In april komt er meer informatie. 
 

Integraal veiligheidsbeleid 2019-2022 (2) 

Commissie B&S 
6.12.2018 
Burgemeester 

Toezegging 

De burgemeester zegt toe dat het communicatiejaarplan naar de raad toekomt, zodra gereed. 

Stand van zaken 
24.01.2019 
De raad wordt voor 1 juli 2019 geïnformeerd over het communicatieplan integraal veiligheidsbeleid. 
 
21.02.2019 
Staat gepland voor juli, maar is al in concept klaar en komt waarschijnlijk eerder. 
 

WSD - Cafetariamodel ervaringen en doorrekening 

Commissie 
Bestuur en 
Samenleving 
21.02.2019 
 
Wethouder 
Heijboer 

Toezegging 
Wethouder Heijboer zegt toe dat de raad een raadsinformatiebrief over de ervaringen bij het cafetariamodel  en een doorrekening ontvangt voor de zomer. In juli zal dit bij de 
begrotingsbehandeling ook aan de orde komen. 

Stand van zaken 
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Klimaat Adaptatie Strategie  (rondvraag) 

Commissie 
Bestuur en 
Samenleving 
21.02.2019 
 
Wethouder Van 
de Ven 

Toezegging 
Wethouder van de Ven geeft aan dat in de begroting staat dat een Klimaatadaptie Strategie wordt vastgesteld. In maart / april 2019 wordt gestart met risicodialogen en avonden over 
klimaatadaptie. Eind dit jaar komt het klimaatadaptatiebeleid in de raad.   

 
Stand van zaken 
28.03.2019 
Op 10 april vindt een informatieavond over klimaatadaptatie plaats in het gemeentehuis. 

AED Lunetten (rondvraag)  

Commissie 
Bestuur en 
Samenleving 
21.02.2019 
 
Wethouder 
Heijboer 

Toezegging 
Wethouder Heijboer geeft aan dat ze even moeten zoeken naar de financiën, maar zal zo spoedig mogelijk berichten over de stand van zaken. Ze brengt het in tijdens college van dinsdag 26 
februari a.s. 

Stand van zaken 
01.03.2019 
Gebeld met Monument Kamp Vught over de plaatsing aan de buitenzijde van Barak 1. Akkoord en afspraak dat voor plaatsing even afgestemd wordt over de exacte plaats, gemeente brengt Rode 
Kruis op de hoogte en maakt de afspraak met contactpersoon Rode Kruis m.b.t. de plaatsing van de AED. Afspraken gemaakt over de registratie van de AED met gemeente. Als de AED 
daadwerkelijk geplaatst is kan het punt van de lijst van toezeggingen voor de raad. 

Zienswijze kadernota 2020 en beleidsvisie 2019-2023 GGD (1) 

Commissie 
Bestuur en 
Samenleving 
28.03.2019 
 
Wethouder 
Heijboer 

Toezegging 
Wethouder Heijboer zal de opmerkingen over concretere actiepunten, minder vage managementtaal, vaccinatiegraad, straling, lokaal of regionaal akkoord nationaal preventiebeleid en positieve 
gezondheid mondeling inbrengen in de AB-vergadering van 4 april a.s. Via de notulen van de AB-vergadering is dit te terug te lezen.   

Stand van zaken 
Bij de commissie B&S van 28 maart vindt u de concept-notulen van het AB van de GGD Hart voor Brabant dd. 4 april 2019. De vragen zijn als volgt beantwoord door de GGD: 
 

1. Omgevingswet 
De GGD is aangehaakt bij de Omgevingswet, heeft daarvoor gegevens verzameld. Vanuit de GGD is contact gezocht met de projectleider van de Omgevingswet in Vught. 
 

2. Elektromagnetische straling 
Het team GMV (Gezondheid, Milieu en Veiligheid) verwijst door naar de website van het kennisplatform ElektroMagnetische velden: https://www.kennisplatform.nl/ . Deze site biedt 
toegankelijke informatie voor burgers en professionals.  
De GGD kan, als de raad dat wenst, nadere toelichting geven.  
 

3. Vaccinatiegraad 
Naast de activiteiten van het Rijk onderneemt de GGD allerlei activiteiten om de vaccinatiegraad te verhogen. Daarbij horen o.a. het op verzoek op scholen aanvullende informatie geven 
en het individuele gesprek door jeugdarts of jeugdverpleegkundige. Op 28 maart is de vaccinatiecampagnetegen meningokokken gestart. 60.000 tieners in de regio Hart voor Brabant zijn 
opgeroepen. 
Aanvullend: lokaal besteedt de gemeente, in samenwerking met de GGD, dit jaar vier keer extra aandacht aan vaccinaties in het Klaverblad. Het eerste artikel, over de meningokokken, 
stond op 28 maart in het Klaverblad.  
 

4. Preventieakkoord 
De GGD heeft een breed aanbod aan preventieactiviteiten. Zij kunnen in aansluiting op de vraag van gemeenten een bijdrage leveren.  

 

Zienswijze kadernota 2020 en beleidsvisie 2019-2023 GGD (2) 

Commissie 
Bestuur en 
Samenleving 
28.03.2019 
 

Toezegging 
Wethouder Heijboer zegt toe schriftelijk een overzicht van de vestigingen GGD ter beschikking te stellen voor de raadsvergadering van 11 april a.s.   

Stand van zaken 
Antwoord: overzicht besluitvorming AB over huisvesting 
April 2016, uit de notulen van het AB: 
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Wethouder 
Heijboer 

  
Over de motie van de gemeente Vught (zie agendapunt 4.3) zegt de voorzitter dat het dagelijks bestuur al als opdracht op zich nam om met een notitie te komen over de hoofdvestigingen: de 
opties, de filosofie en de financiën. De gemeenten Tilburg en ’s-Hertogenbosch denken hierin ook mee. Begin volgend jaar kan het dagelijks bestuur dan de uitkomst presenteren.  

 
November 2017, uitwerking huisvestingsvarianten notulen AB 
De heer Van den Dungen zegt, namens de leden uit de Meierij, dat hij kan leven met de keuze van het dagelijks bestuur voor twee grotere kantoren.  
Mevrouw Heijboer herinnert aan de wens van de gemeente Vught voor een groot kantoor, maar zegt dat dit een zorgvuldig proces was, dat ook leidt tot een behoorlijke kosten-besparing. 
Daardoor verwacht zij deze keuze uit te kunnen leggen.  
 
Vanuit het bestuur komen verder nog de volgende opmerkingen:  
- de steden betalen een groot deel van de GGD-begroting en de plustaken financieren ook de hele organisatie. De steden zijn dus al, ook financieel, heel belangrijke pijlers onder de GGD;  
- het is goed uit te leggen dat deze keuze tot stand kwam vanuit de inhoud.  
 

Aanvraag rijksbijdrage ruiming conventionele explosieven 

Commissie 
Bestuur en 
Samenleving 
28.03.2019 
 
Wethouder 
Pennings 

Toezegging 
Wethouder Pennings zoekt uit of deze voorstellen formeel gemandateerd kunnen worden aan het college en met welke consequenties. De raad wordt hier schriftelijk over geïnformeerd. 

Stand van zaken 
 

 

 
 


